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    eDocPrintPro ZUGFeRD version 3.20.1 – for the final version “ZUGFeRD 1.0? available

    2014-08-13  
  
    With 25. june 2014 the final specification 1.0 of the ZUGFeRD data-model was released. The are now fullfilled with the version 3.20.1 of our eDocPrintPro ZUGFeRD printer driver. Also it is already possible to check such electronical invoices. For this we use the CALLAS pdfaPilot from the version 5.1.211. With that it is not only possible to check the documents on the various PDF/A levels but also to validate them against the ZUGFeRD specification 1.0.

Based on the version 1.0 there also is a new set of sample invoices and XML files available now. A ZUGFeRD info package which contains all relevant informations can be downloaded.

[image: Der eDocPrintPro ZUGFeRD Druckertreiber erzeugt ein PDFA-Level3b und bettet eine XML Datei mit ein]  [image: Druckausgabe über das voreingestellte ZUGFeRD PDF-Format] [image: Eine Validierung des PDFA-level3b Dokuments mit eingebetteter XML Datei kann über den CALLAS pdfaPilot erfolgen]  [image: Validierung ob das Dokument dem PDFA-level 3b entrspricht]  [image: Die Switchboard Funktion von CALLAS pdfaPilot ermöglicht eine detaillierte ZUGFeRD Validierung]  [image: Validierung ob die Rechnung dem ZUGFeRD Standard entspricht]  [image: Protokoll über die erfolgreiche Validierung]

Download – eDocPrintPro ZUGFeRD – PDF/A-3 printer driver >>>

Download – ZUGFeRD sample invoices incl. XML >>>
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